
 

 

 

Zápis č. 7 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 19. 10. 2023 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni:  

Hosté: viz. prezenční listina 

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Hospodaření KHO ČJF 

4) Činnost OV KHO únor – říjen 2023 

5) Plánované akce KHO na rok 2023-2024 

6) Kategorizace, žluté karty, poplatky ČJF 

7) Různé 

 

 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

2. Došlá pošta 

 

 Pí. Kramolišová (členka sekretariátu zodpovědná za vzdělávání)  

– potvrzení přihlášek na SCM 

- žádost o předložení akreditace na kurz trenéra 

 p. Čmolík (sekretář Karlovarské oblasti) – komunikace k udělení 

souhlasu OV KHO pro  K. Kotyzovou jako kandidáta na rozhodčího 

v drezuře – schváleno per rollam 

 - povolení startu jezdců ze zahraničí  

 P. Reichrtová (KD Smiřice)  - souhlas s pořádáním plesu KHO 

 P. Rouč (prezident ČJF) – komunikace k schválení výsledků závodů v 

KHO 

 P. Šálek – informace k práci na nových Stanovách ČJF 

 

 

 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


3. Hospodaření KHO  

S hospodařením KHO seznámila OV KHO i hosty veřejného zasedání sekretářka 

oblasti, p. Pejos seznámil s prozatímním stavem rozpočtu ČJF a s důvody, proč OV 

KHO nesouhlasí s jeho schválením v této podobě. Jako jeden z velkých problémů vidí 

OV KHO nedostatečně podrobně uvedené výdaje.  

P. Šmatolán se dotázal na stav členské základny – po zvýšení poplatků, snižovaní 

počtu členů označil jako mimořádně špatný krok vedení ČJF.  

P. Pejos kritizoval nefunkčnost JIS vzhledem k novým poplatkům, př. 15. Kč za start 

na závodech.  

P. Malý upozornil na neexistenci zapsaných výsledků v kariérách koní a problematiku 

chovatelství a prodeje koní s tím spojenou.  

P. Kricnarová dodala, že finanční podpora některých disciplín na MČR je velmi 

vysoká, ale chybí podpora mládežnického sportu. 

 

4.  Činnost OV KHO únor-říjen 2023 

P. Kricnarová seznámila přítomné s činností OV KHO  v uvedeném období, se všemi 

akcemi, které proběhly.  

 

5. Plánované akce KHO 2023-2024 

P. Pejos uvedl akce, které jsou zatím plánovány, vše bude doplňováno v průběhu roku 

2024. 

 listopad 2023 

 začátek kurzu pro rozhodčí v disciplíně vytrvalost 

 začátek kurzu pro cvičitele jezdectví 

 leden 2024 

 příprava plesu a soustředění KHO 

 kurz první pomoci pro cvičitele a rozhodčí 

 únor 

 soustředění KHO 

 Galavečer KHO 

 Doškolení stávajících cvičitelů 

 Březen 

 Soustředění KHO 

 Školení rozhodčích 

 Duben 

 Zkoušky cvičitelů 

 Květen 

 Příprava na ZZVJ 

 ZZVJ 

 Červen 

 OM skoky 

 Září 

 OM drezura 

 Říjen 

 Příprava na ZZVJ 

 ZZVJ 



 

 

 

 

 

6. Kategorizace, žluté karty, poplatky ČJF 

        Za OV KHO seznámil přítomné s problematikou i stanoviskem OV KHO p. Pejos.  

P. Šmatolán vnímá kategorizaci jako brzdu pro talentované jezdce. 

P. Srbová by uvítala vypisování více soutěží pro mladé koně a jezdce.  

P. Pour k tomu doplnil, že zvláště pro malé pořadatele jsou soutěže, které mají malou 

obsazenost – jako například soutěže pro mladé koně a jezdce, finančně neúnosné.  

P. Pejos upozornil na fakt, že pořadatelé malých závodů jsou převážně starší generace, 

nastupující generace nechce ztrátové závody pořádat. Je tak nutná podpora malých závodů ze 

strany ČJF. Poplatek 15 Kč za start rozhodně není podpora malých pořadatelů. 

P. Pejos uvedl všechny návrhy, které na Radě ČJF podal, aby byly poplatky sníženy. V Radě 

plánované na 7. 11. 2024 dal opět návrh jednat o poplatcích do programu Rady ČJF. 

 

7. Různé 

 OV KHO navrhuje, aby alespoň na některá soustředění jezdili spolu 

s jezdci i jejich trenéři tak, aby trénink probíhal kontinuálně. 

 P. Pour upozornil na problematiku klesající úrovně sportu – někteří jezdci 

jezdí dlouhodobě pouze soutěže základní úrovně 

 P. Záleská vidí problém v nedostačném vzdělávání cvičitelů i trenérů, i oni 

by stejně jako rozhodčí měli mít pravidelné doškolování – rozhodčí mají 

dané pravidelné povinné přeškolení, trenéři nikoli, stačí si jen uhradit 

pravidelně platbu za licenci. 

 P. Konečný vidí problém ve faktu, že většina jezdců jezdí na svých koním, 

nechtějí se dále vzdělávat a pracovat pod vedením trenérů. 

 P. Bohdaský na závodech pozoruje nový trend – rodiče chtějí od dětí jen 

dobré výsledky, dobře technicky zvládnutý parkur, pokud se jezdec 

neumístí na stupních vítězů, nehodnotí jako dobrý výsledek.  

 
 

Svoboda nad Úpou, 29. 10. 2023 

 

zapsala Svatava Juhászová 

 

 

 

 

 


